

Call for Papers – *Appel à communication* CPEG/*GECEP* 2018

Collège universitaire Glendon College, *Université* York University
Toronto, Ontario

2-3 November/*novembre* 2018

(Le français suit.)

The Canadian Public Economic Group (CPEG) invites you to submit a paper for its annual meeting, which will take place at Glendon College, York University on 2-3 November 2018. The papers selected will all be presented in plenary sessions, with high quality discussants. The conference typically attracts presenters and discussants from throughout North America and abroad. Papers in all areas of theoretical and empirical public economics are equally welcome, including public finance, political economy, and policy-oriented microeconomics. A select number of graduate students will be included on the program. To be considered for this year's program, please submit your paper to the scientific committee. Send a detailed abstract and, if available, a draft of the paper to cpeg2018submissions@gmail.com by **Wednesday 15 August 2018**.

This year's scientific committee is composed of:

- Jean Guillaume Forand, University of Waterloo
- Maggie Jones, Queen's University/University of Victoria
- Nicolas-Guillaume Martineau, Glendon College, York University (chair)
- Al Slivinski, University of Western Ontario
- Stefan Staubli, University of Calgary.

Additional information about the conference, including invited lecturers, will be available online at <http://www.cpeg.ca> as soon as possible. Should you have any questions about the meeting, please contact directly the chair of the organizing committee: ngmartineau@glendon.yorku.ca

Sincerely,

The organizing committee

Le Groupe d'étude canadien en économie publique (GECEP) vous invite à envoyer une communication pour son colloque annuel, qui aura lieu au Collège universitaire Glendon de l'Université York, les 2 et 3 novembre 2018. Les communications seront toutes présentées en session plénière, de pair avec des commentateurs de grande qualité. Le colloque attire typiquement des présentateurs et commentateurs de partout en Amérique du Nord, voire d'ailleurs. Toute communication en économie publique, tant théorique qu'empirique, est sollicitée, dont celles en finances publiques, en économie politique et en microéconomie appliquée aux politiques publiques. Un certain nombre d'étudiants des cycles supérieurs seront inclus au programme. Pour pouvoir prétendre à faire partie du programme de cette année, prière d'envoyer votre communication au comité scientifique. À cette fin, envoyez un résumé détaillé voire une ébauche de votre communication à cpeg2018submissions@gmail.com d'ici le **mercredi 15 août 2018**.

Les membres du comité scientifique de cette année sont les suivants:

- Jean Guillaume Forand, University of Waterloo
- Maggie Jones, Queen's University/University of Victoria
- Nicolas-Guillaume Martineau, Collège universitaire Glendon, Université York (président)
- Al Slivinski, University of Western Ontario
- Stefan Staubli, University of Calgary.

Des informations additionnelles concernant le colloque, dont le nom des présentateurs invités, seront disponibles en ligne au <http://www.cpeg.ca> dès que possible. Pour toute question, prière de communiquer directement avec le président du comité d'organisation: ngmartineau@glendon.yorku.ca

Salutations distinguées,

Le comité d'organisation